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     Protokół Nr LV/2018 

ze zwyczajnej sesji Rady Miasta Przeworska 

 

 Sesja Rady Miasta Przeworska odbyła się w dniu 30 sierpnia 2018 r. w godzinach 

od 13.00 do 14.15 w salach Ratusza w Przeworsku, ul. Rynek 1, I piętro. 

 

W sesji oprócz Radnych Miasta Przeworska - jak załączona lista obecności, 

uczestniczyli zaproszeni goście: Pan Jan Pieniążek Radny Powiatu Przeworskiego, Pan 

Bogdan Sebzda Radny Powiatu Przeworskiego, Pan Wojciech Superson Zastępca Burmistrza 

Miasta Przeworska, Pani Agnieszka Zakrzewska Sekretarz Miasta Przeworska, Pani Dorota 

Jarosz Skarbnik Miasta Przeworska, Pani Joanna Litwin Radca Prawny, Pan Mirosław Stecko 

pracownik Biura Prawnego Urzędu Miasta Przeworska. Pani Małgorzata Pałka Kierownik 

Referatu Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Urzędu Miasta Przeworska, Pani Renata 

Frąckowiak Inspektor Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Urzędu Miasta Przeworska,  

Pan Grzegorz Łuczyk Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Przeworsku, oraz 

przedstawiciele samorządu mieszkańców – jak załączona lista obecności, oraz przedstawiciele 

prasy i mieszkańcy miasta. 
 

Punkt 1 porządku obrad: „Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad”. 

 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Miasta Przeworska Pan Tomasz Kojder 

wypowiadając słowa „Otwieram LV zwyczajną sesję Rady Miasta Przeworska…”.Poprosił  

o ciszę na sali. Powitał mieszkańców miasta, przedstawicieli samorządu mieszkańców, 

radnych wszystkich szczebli samorządu, Zastępcę Burmistrza Miasta wraz z pracownikami 

urzędu miasta i dyrektorami jednostek organizacyjnych miasta Przeworska. Następnie na 

podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Oznajmił, że w sesji uczestniczy 

14 radnych, co pozwala Radzie podejmować prawomocne uchwały. Zaznaczył, że nieobecny 

radny (Pan Tomasz Majba) został powiadomiony we właściwy sposób i we właściwym 

terminie, zgodnie ze Statutem miasta. Lista obecności radnych oraz usprawiedliwieniem  

w załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

Punkt 2 porządku obrad: „Przedstawienie porządku obrad”. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poinformował, że wraz z materiałami na 

sesję Rady Miasta Przeworska, radni otrzymali porządek obrad. Zapytał, czy ktoś wnosi 

uwagi do zaproponowanego porządku obrad. Oznajmił, że zgłasza się Pan Zastępca 

Burmistrza Miasta, ale zanim odda mu głos on zgłosi wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad punktu „Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 28 czerwca 2018 r.” i wprowadzenie 

go do punktu 3 porządku obrad. Zapytał radnych czy mają uwagi do tej propozycji. Wobec 

braku uwag przystąpił do głosowania nad wprowadzeniem do porządku obrad ww. punktu 15. 

Ogłosił wyniki głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Po czym oddał głos 

Zastępcy Burmistrza Miasta Przeworska. 

 

Pan Wojciech Superson Zastępca Burmistrza Miasta Przeworska zaproponował 

zmianę w porządku obrad sesji poprzez wprowadzenie do niego projektu uchwały w sprawie 

utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Przeworsku. Wyjaśnił, że uchwała jest konsekwencją zarządzonych na dzień 

21 października 2018 r. wyborów do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad 

dzielnic m.st. Warszawy oraz wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast. Oznajmił, 
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że zgodnie z Kodeksem wyborczym rada gminy, na wniosek wójta/burmistrza/prezydenta 

tworzy odrębne obwody głosowania w drodze uchwały, najpóźniej w 35 dniu przed dniem 

wyborów. Dodał, że projekty były omawiane na komisjach rady miasta  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zaproponował, aby w punkcie  

15 porządku obrad znalazł się projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu 

głosowania. Zapytał czy są uwagi do ww. propozycji. Wobec braku uwag przystąpił do 

głosowania nad wprowadzeniem do porządku obrad ww. punktu 15. Ogłosił wyniki 

głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Stwierdził, że projekt uchwały został 

wprowadzony do porządku obrad. Dodał, że pozostałe punkty porządku obrad zwiększają 

swoją numerację o dwa. Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 28 czerwca 2018 r.  

4. Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 3 sierpnia 2018 r.  

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Przeworska z działalności podejmowanej w okresie 

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na czas 

nieokreślony w trybie bezprzetargowym. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od osób fizycznych 

nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Miejskiej Przeworsk.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości miejskiej w drodze 

bezprzetargowej.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości miejskiej w drodze 

bezprzetargowej.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego przy ul. Misiągiewicza i ul. 11 Listopada  

w Przeworsku.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie usytuowania na terenie miasta Przeworska miejsc sprzedaży  

i podawania napojów alkoholowych.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie miasta Przeworska.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego 

w roku kalendarzowych, w którym kończą 6 lat w prowadzonych przez Gminę Miejską 

Przeworsk przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania. 

16. Interpelacje i zapytania radnych.  

17. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach 

Komisji Rady. 

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Zakończenie sesji. 

 

Punkt 3 porządku obrad „Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 28 czerwca 

2018 r.” 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska oznajmił, że protokół z sesji Rady Miasta 

Przeworska odbytej w dniu 28 czerwca 2018 r. wyłożony był na posiedzeniach komisji oraz  

w Biurze Obsługi Rady Miasta. Zapytał radnych czy mają uwagi do sporządzonego 
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protokołu. Wobec braku uwag do protokołu, poddał przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Protokół z ww. sesji został przyjęty wynikiem głosów: za – 12, przeciw – 0, wstrzymało  

się – 2. Stwierdził, że protokół z sesji odbytej w dniu 28 czerwca 2018 r. został przyjęty. 

Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
 

Punkt 4 porządku obrad „Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 03 sierpnia 

2018 r.” 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska powiedział, że tutaj sytuacja jest podobna 

i radni mieli możliwość zapoznania się z treścią protokołu. Zapytał radnych czy mają uwagi 

do sporządzonego protokołu. Wobec braku uwag do protokołu, poddał przyjęcie protokołu 

pod głosowanie. Protokół z ww. sesji został przyjęty wynikiem głosów: za – 11, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 3. Stwierdził, że protokół z sesji odbytej w dniu 03 sierpnia 2018 r. został 

przyjęty. Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Punkt 5 porządku obrad „Sprawozdanie Burmistrza Miasta Przeworska  

z działalności podejmowanej w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał 

Rady”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska powiedział, że Pana Burmistrza Miasta 

Przeworska zastępuje Pan Zastępca i oddał mu głos.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta Przeworska powiedział, że: 

- uchwały podjęte na sesji 28 czerwca i 03 sierpnia 2018 r. są zrealizowane lub  

w trakcie realizacji, 

- w okresie międzysesyjnym przygotowane zostały projekty uchwał na dzisiejsze 

posiedzenie rady, 

- 4 lipca br. w Stowarzyszeniu Euroregion Karpacki Polska, zostały podpisane dwa 

projekty przygotowane przez Urząd Miasta Przeworska: „Zapomniane rękodzieła pogranicza” 

oraz „Ochrona i rozwój walorów przyrodniczo-krajobrazowych pogranicza” we współpracy  

z naszym partnerem Agencją Rozwoju Regionalnego w Svidniku. Oba projekty będą 

finansowane ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego Program 

INTERREG V-A Polska-Słowacja 2014-2020. Dodał, że wartość projektów wynosi 118.000 

Euro, a dofinansowanie wynosi 105.000 Euro, 

- 16 lipca br. odbył spotkanie w Gminie Kamień, które miało na celu sprawdzenie 

rekomendacji firmy, która zgłosiła ofertę w postępowaniu przetargowym na realizację zadania 

OZE, 

- 17 lipca br. odbył spotkanie z Panią konserwator w sprawie domu przy ul. Kilińskiego 25  

i możliwościach rewitalizacji, 

- 27 lipca br. odbyło się spotkanie robocze z gminą Błażowa w sprawie działań 

podejmowanych z OZE, a w szczególności rozwiązań i pozyskania wykonawcy na dostawę 

kotłów na biomasę,  

- 31 lipca br. odbyło się spotkanie robocze w sprawie projektów realizowanych  

w ramach Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Jarosław – Przeworsk,  

- 13 sierpnia br. Burmistrz Miasta Przeworska odbył spotkanie z mieszkańcami  

ul. Gorliczyńska,  

- 27 sierpnia br. zostały przeprowadzone egzaminy dla 5 nauczycieli kontraktowych 

ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego,  
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- 28 sierpnia br. została podpisana umowa na kotły na biomasę w ramach zadania OZE, Został 

wyłoniony wykonawcę, który od jesieni w gminie Błażowej i w naszej gminie rozpocznie 

dostawy do osób, które zgłosiły akces uczestnictwa w tym projekcie,  

- do jutra można składać wnioski do budżetu obywatelskiego na rok 2019 r. Zachęcił do 

składania wniosków na działania lokalne, osiedlowe i na działania ogólno – miejskie,  

- zakończono niektóre zadania inwestycyjne np. remont: ul. Orląt Lwowskich, schody przy  

ul. Marii Konopnickiej, ul. Rzecznej, bocznej ul. Klonowej, ul. Krzywej,  

- został rozstrzygnięty przetarg na Wykonanie robót budowlanych na terenie skansenu 

Pastewnik w Przeworsku z podziałem na zadania: wymiana pokrycia z gontu na budynku 

„Domu Urbana” wraz z daszkami nad wjazdem na terenie Skansenu Pastewnik  

w Przeworsku, roboty te zostały już wykonane oraz zadanie nr 2: Przeniesienie i odtworzenie 

budynku mieszkalnego przy ul. Tkackiej 1 na teren Skansenu Pastewnik w Przeworsku , 

- został wyłoniony dostawca w przetargu na zakup wyposażenia obejmujący nagłośnienie 

sceniczne, oświetlenie sceniczne oraz scenę letnią z podziałem na zadania w ramach projektu 

pn.: Rozwój Infrastruktury kulturalnej oraz rozwój oferty kulturalnej, na terenie Gmin MOF 

Jarosław-Przeworsk,  

- rozstrzygnięto przetarg na przebudowa dróg dojazdowych do pól na terenie miasta 

Przeworska, wykonawca jest Przedsiębiorstwo Budownictwa Drogowego  

i Specjalistycznego „BUDINSTEL”, do projektu zostały zakwalifikowane dwie drogi boczne 

ul. Wiejskiej oraz droga boczna ul. Pod Chałupkami, zadanie jest w trakcie realizacji.  

Powiedział także, że w okresie międzysesyjnym odbyły się wydarzenia sportowe, kulturalne  

i uroczystości, takie jak:  

- 29-30 czerwca br. Przeworsk Blues Festiwal, który już na stałe wpisany w ofertę kulturalną 

miasta 

- od 1 do 8 lipca br. trwały Dni Przeworska 2018, w ramach których odbywało się szereg 

imprez kulturalnych i sportowych. Wyraził zdanie, że imprezy te podkreślały podniosły 

charakter obchodów 625-lecia nadania praw miejskich dla Przeworska 

- 13 lipca br. policjanci z Komendy Powiatowej Policji w Przeworsku uroczyście obchodzili 

swoje święto. W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Starostwa Powiatowego w Przeworsku, 

odbyła się oficjalna część uroczystości, w której uczestniczyli przedstawiciele władz 

samorządowych oraz instytucji współpracujących z policją, 

- 4 sierpnia br. burmistrz uczestniczył w Pikniku Sportowo--Rekreacyjnym "Orzeł Łączy 

Pokolenia" na Stadionie Miejskim przy ul. Budowlanych. W meczu o Puchar Burmistrza 

Miasta Przeworska Oldboje Orła Przeworsk odnieśli zwycięstwo nad Oldbojami Kańczugi, 

- 15 sierpnia br. w roku jubileuszu 625-lecia nadania praw miejskich Przeworskowi i w roku 

100. rocznicy odzyskania przez Polskę niepodległości na Rynku miasta odbyły się uroczyste 

obchody Święta Wojska Polskiego, w których czynnie uczestniczył 34. Batalion Lekkiej 

Piechoty Wojsk Obrony Terytorialnej pod dowództwem ppłk Pawła Brzęka, Jednostka 

Strzelecka 2087 Przeworsk oraz uczniowie klasy mundurowej Zespołu Szkół Zawodowych. 

Podczas uroczystości odbył się Apel Poległych, salwa honorowa, defilada pododdziałów oraz 

prezentacja sprzętu i uzbrojenia wojskowego. 

- 23 sierpnia br. burmistrz uczestniczył w Spotkaniu Sprawozdawczo – Wyborczym Oddziału 

Rejonowego Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Przeworsku. Prezesem 

Zarządu Oddziału Rejonowego Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów  

w Przeworsku pozostał Tadeusz Bącal, natomiast zastępcą Stanisław Kogut. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska podziękował Zastępcy Burmistrza Miasta 

za przedstawienie sprawozdania. Zapytał, kto z radnych chciałby zabrać pytanie w tym 

punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zadawania pytań, zapytał jakie jest 

zainteresowanie budżetem obywatelskim i ile jest złożonych wniosków na dzień dzisiejszy.  
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Zastępca Burmistrza Miasta odpowiedział, że do wczorajszego dnia zarejestrowano 

cztery wnioski i zgodnie z jego wiedzą w dniu dzisiejszym wpłynęły też takie wnioski ale nie 

wie w jakiej ilości. Zachęcił jeszcze raz do składania wniosków, bo to jest okazja do 

pozyskania środków dla osiedli i jest to możliwość decydowania przez mieszkańców  

o pilności i potrzebie wykonania inwestycji na osiedlu i w mieście.  

 

Punkt 6 porządku obrad „Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

na rok 2018”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Zastępcę Burmistrza Miasta 

Przeworska o uzasadnienia do projektu uchwały. 

 

Zastępca Burmistrza Miasta Przeworska powiedział, że dwa pierwsze paragrafy 

dotyczą środków, które Gmina Miejska Przeworsk otrzymała od Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków kwotę 9.332,75 zł. i od Chorągwi Podkarpackiej ZHP kwotę 

5.338,03 zł. na wykonanie prac konserwatorskich przy grobowcu rodziny Skracha na 

Cmentarzu Komunalnym w Przeworsku. Wyjaśnił dalej, że w paragrafie 3 zwiększa się 

dochody budżetowe w dziale 758 w związku z otrzymaniem 22.997 zł.  

ze środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej na dofinansowanie wyposażenia 

szkół podstawowych w pomoce dydaktyczne niezbędne do realizacji podstawy programowej 

z przedmiotów przyrodniczych.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska powiedział, że przed dzisiejszą sesją 

obradowały dwie komisje Rady, we wtorek 28.09.2018 r. odbyło się posiedzenie Komisji 

Budżetowo – Gospodarczej Rady Miasta Przeworska, natomiast w środę odbyło się 

posiedzenie Spraw Społecznych Rady Miasta Przeworska. Poinformował, że Komisja Spraw 

Społecznych nie miała wymaganego kworum wobec tego zapoznawała się tylko z projektami 

uchwał przygotowanymi na sesję. Oznajmił, że w trakcie procedowania będzie prosił o opinie 

do projektów uchwał tylko przedstawiciela Komisji Budżetowo – Gospodarczej. Dodał, że 

posiedzenie tej komisji prowadził Pan Lesław Gmyrek Zastępca Przewodniczącego Komisji 

Budżetowo – Gospodarczej Rady Miasta Przeworska będzie referował opinie komisji.  

 

Pan Lesław Gmyrek powiedział, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza 

zaopiniowała projekt ww. uchwały pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta na rok 2018. Następnie ogłosił wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się 

– 0. Stwierdził, że uchwała została podjęta i otrzyma numer LV/472/18. Ww. uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

  Punkt 7 porządku obrad „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości na czas nieokreślony w trybie bezprzetargowym”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Zastępcę Burmistrza Miasta 

Przeworska o komentarz do projektu uchwały. 

 

Pan Wojciech Superson powiedział, że poinformował, że projekt uchwały dotyczy 

części działki o numerze ewidencyjnym 117/1, położnej przy ul. Zagłoby o powierzchni  
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ok. 14 m ², która stanowi jedyny dojazd do garażu położonego na innej działce. 

Dotychczasowy dzierżawca działki o numerze ewidencyjnym 117/1 sprzedał garaż nowemu 

nabywcy, który zwrócił się do Burmistrza Miasta o dzierżawę nieruchomości, gdyż musi 

dysponować możliwością dojazdu do garażu poprzez działkę miejską. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Budżetowo – Gospodarczej Rady Miasta Przeworska o przedstawienie opinii 

komisji. 

 

Pan Lesław Gmyrek powiedział, że radni obecni na posiedzeniu Komisji Budżetowo 

– Gospodarczej projekt ww. uchwały zaopiniowali pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości na czas nieokreślony w trybie bezprzetargowym. Następnie 

ogłosił wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Stwierdził, że uchwała 

została podjęta i otrzyma numer LV/473/18. Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Punkt 8 porządku obrad „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie od osób fizycznych nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Miejskiej 

Przeworsk”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Zastępcę Burmistrza Miasta 

Przeworska o komentarz do projektu uchwały 

 

Pan Wojciech Superson powiedział, że projekt uchwały dotyczy z wyrażenia zgody 

na zakup od osoby fizycznej działka nr 837/12 o pow. 0.0030 ha, która to stanowi po 

poszerzeniu ul. Orląt Lwowskich część pasa drogowego. Dodał, że jest to uregulowanie stanu 

prawnego zgodnie z obowiązującym miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego 

„Orląt Lwowskich”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Budżetowo – Gospodarczej Rady Miasta Przeworska o przedstawienie opinii 

komisji. 

 

Pan Lesław Gmyrek powiedział, że radni obecni na posiedzeniu Komisji Budżetowo 

– Gospodarczej projekt ww. uchwały zaopiniowali pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie od osób fizycznych nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Miejskiej Przeworsk. 

Następnie ogłosił wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Stwierdził, że 

uchwała została podjęta i otrzyma numer LV/474/18. Ww. uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Punkt 9 porządku obrad „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości miejskiej w drodze bezprzetargowej”. 
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Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Zastępcę Burmistrza Miasta 

Przeworska o przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały.  

 

Pan Wojciech Superson powiedział, że główni najemcy lokali położonego przy  

ul. Marii Konopnickiej 17 zwrócili się do Burmistrza Miasta Przeworska z prośbą o sprzedaż 

wszystkich pozostałych zasiedlonych lokali mieszkalnych ww. nieruchomości. Projekt 

uchwały dotyczy 10 mieszkań, a wszystkich łącznie mieszkań, które pozostało do sprzedaży 

jest 11. Dodał, że toczą się rozmowy z lokatorem ostatniego mieszkania. Oznajmił, że 

lokatorzy proszą o zastosowanie przy zakupie największej bonifikaty tj. 90 %.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Budżetowo – Gospodarczej Rady Miasta Przeworska o przedstawienie opinii 

komisji. 

 

Pan Lesław Gmyrek powiedział, że radni obecni na Komisja Budżetowo – 

Gospodarcza projekt ww. uchwały zaopiniowali pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości miejskiej w drodze bezprzetargowej. Następnie ogłosił wynik 

głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Stwierdził, że uchwała została podjęta  

i otrzyma numer LV/475/18. Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 10 porządku obrad „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości miejskiej w drodze bezprzetargowej”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Zastępcę Burmistrza Miasta 

Przeworska o komentarz do projektu tej uchwały. 

 

Pan Wojciech Superson powiedział, że główny najemca lokalu położonego przy  

ul. Kazimierzowskiej 10/2 w Przeworsku o łącznej pow. 35,43 m2 zwrócił się z wnioskiem do 

Burmistrza Miasta Przeworska z prośbą o jego sprzedaż. Dodał, że zysk ze sprzedaży 

przedmiotowej nieruchomości zwiększy wpływy budżetu miasta Przeworska.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Budżetowo – Gospodarczej Rady Miasta Przeworska o przedstawienie opinii z prac 

komisji. 

 

Pan Lesław Gmyrek powiedział, że radni obecni na Komisja Budżetowo – 

Gospodarcza projekt ww. uchwały zaopiniowali pozytywnie.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości miejskiej w drodze bezprzetargowej. Następnie ogłosił wynik 

głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Stwierdził, że uchwała została podjęta  

i otrzyma numer LV/476/18. Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 Punkt 11 porządku obrad „Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 
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sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy  

ul. Misiągiewicza i ul. 11 Listopada w Przeworsku”.  
 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Zastępcę Burmistrza Miasta 

Przeworska o komentarz do projektu tej uchwały. 

 

Pan Wojciech Superson powiedział, że projekt uchwały jest konsekwencją uchwały 

podjętej w czerwcu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych przy ul Benbenka, 11 Listopada  

i Misiągiewicza. Oznajmił, że analizy wykazały, że przystąpienie do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na przedmiotowym terenie jest celowe 

i uzasadnione z uwagi na konieczność wykreślenia nowej linii zabudowy od drogi 

Cukrowniczej po wyznaczeniu nowego pasa drogowego tej drogi. Poinformował, że  

po uzgodnieniu z Powiatowym Zarządem Dróg jest możliwość zmniejszenia pasa drogowego 

ul. Cukrowniczej i uwolnienia terenów pod budownictwo mieszkaniowe. Wyjaśnił, że projekt 

uchwały dotyczy przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położnego po zachodniej stronie ul. Cukrowniczej pomiędzy  

ul. Misiągiewicza, od strony północnej, 11 Listopada, od strony południowej, od strony 

wschodniej ul Cukrownicza i od strony zachodniej ul. Lwowska, zaznaczony w części 

graficznej do projektu uchwały kolorem czerwonym. Poinformował, że z wnioskiem o zmianę 

obowiązującej linii zabudowy na działce nr 758/13 wystąpiła też współwłaścicielka tej 

działki. Jeszcze raz podkreślił, że celem przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania terenu dla tego terenu jest zmniejszenie pasa drogowego ul. Cukrowniczej 

i uwolnienia terenów pod budownictwo mieszkaniowe. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Budżetowo – Gospodarczej Rady Miasta Przeworska o przedstawienie opinii z prac 

komisji. 

 

Pan Lesław Gmyrek powiedział, że radni obecni na Komisja Budżetowo – 

Gospodarcza projekt ww. uchwały zaopiniowali pozytywnie, jednogłośnie.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy ul. Misiągiewicza  

i ul. 11 Listopada w Przeworsku. Następnie ogłosił wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. Stwierdził, że uchwała została podjęta i otrzyma numer LV/477/18. Ww. 

uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Przeszedł do punktu 12 porządku 

obrad i powiedział „Punkt 12 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta Przeworska”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Zastępcę Burmistrza Miasta 

Przeworska o uzasadnienia do projektu uchwały. 

Zastępca Burmistrza Miasta Przeworska powiedział, że związku z nowelizacją 

ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi treść art. 12.1. 

otrzymała brzmienie „Rada gminy ustala, w drodze uchwały określa, maksymalną liczbę 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie gminy (miasta), odrębnie dla 

poszczególnych rodzajów napojów alkoholowych, do 4,5 %, powyżej 4,5 % do 18 % 
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zawartości alkoholu (z wyjątkiem piwa) oraz napojów powyżej 18 % zawartości alkoholu. 

Powiedział, że dotychczasowe przepisy ustawy stanowił, że rada gminy ustala, w drodze 

uchwały, dla terenu gminy (miasta) liczbę punktów sprzedaży napojów zawierających 

powyżej 4,5 % alkoholu (z wyjątkiem piwa ), przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży". Oznajmił, że w aktualnym stanie prawnym istnieje 

zatem wymóg ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych,  

a nie jak do tej pory punktów sprzedaży. Proponuje się pozostawienie na dotychczasowym 

poziomie ilościowym zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych powyżej 4,5 % do 18 % 

zawartości alkoholu (z wyjątkiem piwa) oraz napojów powyżej 18 % zawartości alkoholu,  

w przeliczeniu na liczbę punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 

4,5 % alkoholu (z wyjątkiem piwa) ustalonych dotychczasową uchwałą Rady Miasta 

Przeworska z dnia 28 kwietnia 2016 r., która stanowi o ilości 45 punktów przeznaczonych do 

spożycia poza miejscem sprzedaży oraz 18 punktów przeznaczonych do spożycia w miejscu 

sprzedaży. 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska powiedział „Panie Burmistrzu pozwoli 

Pan, że przerwę, bo zaszła tutaj pomyłka z mojej strony. W pierwszej kolejności powinniśmy 

analizować projekt uchwały w sprawie usytuowania na terenie miasta Przeworska miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. One wprawdzie są ze sobą ściśle związane. 

Jednak według porządku obrad dzisiejszej sesji w pierwszej kolejności powinniśmy rozpatrzyć 

projekt uchwały w sprawie usytuowania na terenie miasta Przeworska miejsc sprzedaży  

i podawania napojów alkoholowych”. Przeprosił za pomyłkę i poprosił Zastępcę Burmistrza 

Miasta o komentarz do ww. projektu uchwały.  

 

Punkt 12 porządku obrad „Podjęcie uchwały w sprawie usytuowania na terenie 

miasta Przeworska miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych”. 

 

Pan Wojciech Superson powiedział, że obie uchwały są rzeczywiście ze sobą ściśle 

powiązane. Znowelizowana ustawa o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi nakłada na radę gminy obowiązek uchwalenia zasad usytuowania na terenie 

gminy miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. Projekt tej uchwały zawiera 

taką samą treść jak uchwała z 2011 r. tzn.. zakłada jednolite zasady usytuowania dla punktów 

posiadających zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia 

poza miejscem sprzedaży (sklepy) oraz dla punktów posiadających zezwolenia na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży (gastronomia). 

Oznajmił, że proponuje się zatem przyjęcie nowej uchwały z aktualną podstawą prawną i taką 

samą treścią jak uchwała poprzednia.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Budżetowo – Gospodarczej Rady Miasta Przeworska o przedstawienie opinii z prac 

komisji. 

 

Pan Lesław Gmyrek powiedział, że radni obecni na Komisja Budżetowo – 

Gospodarcza projekt ww. uchwały zaopiniowali pozytywnie, jednogłośnie.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu 

Zapytał z jakiego powodu doszło do wykreślenia z projektu uchwały zapisu o utracie mocy 

obowiązującej uchwały z 2011 roku, bo radni otrzymali nowy projekt uchwały w tej sprawie 

bez tego zapisu. Stwierdził sam, że to znaczy, że uchwała ta utraciła ważność z mocy zmiany 
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ustawy. Przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie usytuowania 

na terenie miasta Przeworska miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

Następnie ogłosił wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Stwierdził, że 

uchwała została podjęta i otrzyma numer LV/478/18. Ww. uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 Punkt 13 porządku obrad „Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej 

liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta Przeworska”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał zastępcę Burmistrza czy chciałby 

coś dodać do uzasadnienia projektu uchwały.  

 

Pan Wojciech Superson powiedział, że dotychczasowa uchwała w sprawie ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta mówiła  

o punktach sprzedaży. Rada gminy wyznaczała, w formie uchwały limity na punkty 

sprzedaży napojów alkoholowych. Obecnie ustawa obliguje radę gminy do podjęcia ustawy, 

która mówi o maksymalnej liczbie wydanych zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży. Dodał że 

ustawa wprowadza nową zmianę, bo dotychczas nie limitowało się punktów sprzedaży 

napojów alkoholowych do 4,5%. Obecnie ustawa narzuca taki obowiązek. Powiedział, że 

proponuje się ustalać na terenie miasta Przeworska maksymalną liczbę zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży :do 4,5 % 

zawartości alkoholu oraz na piwo w ilości 55 zezwoleń, powyżej 4,5 % do 18 % zawartości 

alkoholu (z wyjątkiem piwa) w ilości 45 zezwoleń, powyżej 18 % zawartości alkoholu w 

ilości 45 zezwoleń, oraz ustalić na terenie miasta Przeworska maksymalną liczbę zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży :do 4,5 % 

zawartości alkoholu oraz na piwo w ilości 28 zezwoleń, powyżej 4,5 % do 18 % zawartości 

alkoholu (z wyjątkiem piwa) w ilości 18 zezwoleń, powyżej 18 % zawartości alkoholu  

w ilości 18 zezwoleń. Dodał jeszcze raz, że obecnie na terenie miasta jest 45 punktów 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz 18 punktów przeznaczonych do 

spożycia w miejscu sprzedaży. Wyjaśnił, że ilości tych zezwoleń zostały podtrzymane  

z wyjątkiem zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych do 4,5%, których liczba 

zwiększyła się o 10.Poinformowałze wyniknęło to ze zwiększonego zainteresowania tymi 

zezwoleniami.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Budżetowo – Gospodarczej Rady Miasta Przeworska o przedstawienie opinii z prac 

komisji. 

 

Pan Lesław Gmyrek powiedział, że radni obecni na Komisja Budżetowo – 

Gospodarcza projekt ww. uchwały zaopiniowali pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej 

liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie miasta Przeworska. Następnie 

ogłosił wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Stwierdził, że uchwała 

została podjęta i otrzyma numer LV/479/18. Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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Punkt 14 porządku obrad „Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości 

opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowych, w którym kończą  

6 lat w prowadzonych przez Gminę Miejską Przeworsk przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Zastępcę Burmistrza Miasta 

Przeworska o komentarz do projektu tej uchwały. 

 

Pan Wojciech Superson powiedział, że rada miasta podjęła stosowna uchwałę w tej 

sprawie 29 listopada 2016 roku ale w związku z uchyleniem art. 14 ustawy o systemie 

oświaty roku oraz zgodnie z obowiązującą ustawą o finansowaniu zadań oświatowych 

proponuje się uchwalić taka sama uchwałę z nową podstawą prawną. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Budżetowo – Gospodarczej Rady Miasta Przeworska o przedstawienie opinii z prac 

komisji. 

 

Pan Lesław Gmyrek powiedział, że radni obecni na Komisja Budżetowo – 

Gospodarcza projekt ww. uchwały zaopiniowali pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie określenia wysokości 

opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowych, w którym kończą  

6 lat w prowadzonych przez Gminę Miejską Przeworsk przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych. Następnie ogłosił wynik głosowania: za – 14, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Stwierdził, że uchwała została podjęta i otrzyma numer 

LV/480/18. Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Punkt 15 porządku obrad „Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego 

obwodu głosowania”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Zastępcę Burmistrza Miasta 

Przeworska o komentarz do projektu tej uchwały. 

 

Pan Wojciech Superson powiedział, że w związku z zarządzonymi na dzień  

21 października 2018 r. wyborami do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad 

dzielnic m.st. Warszawy oraz wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast zachodzi 

konieczność utworzenia odrębnych obwodów głosowania. Zgodnie z Kodeksem wyborczym  

rada gminy, na wniosek wójta/burmistrza/prezydenta tworzy odrębne obwody głosowania w 

drodze uchwały, najpóźniej w 35 dniu przed dniem wyborów, m.in. w zakładach opieki 

zdrowotnej oraz domach pomocy społecznej jeżeli w dniu wyborów będzie w nich przebywać 

co najmniej 15 wyborców. Poinformował, że na terenie Gminy Miejskiej Przeworsk taka 

przesłanka zachodzi w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej oraz Domu 

Pomocy Społecznej. Wyjaśnił, że nieutworzenie obwodu odrębnego jest możliwe wyłącznie 

w uzasadnionych przypadkach na wniosek osoby kierującej daną jednostką. Oznajmił, że  

w dniu 21 sierpnia br. do Burmistrza Miasta Przeworska wpłynął wniosek dyrektora Domu 

Pomocy Społecznej w Przeworsku w sprawie nietworzenia w jednostce obwodu odrębnego. 
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Wobec powyższego, Burmistrz Miasta Przeworska wnioskuje do Rady Miasta Przeworska  

o utworzenie obwodu odrębnego jedynie w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Przeworsku. Dodał, że numer obwodu głosowania to 14, granice obwodu: 

Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Przeworsku, siedziba Obwodowej 

Komisji Wyborczej: Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej.  
 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Budżetowo – Gospodarczej Rady Miasta Przeworska o przedstawienie opinii z prac 

komisji. 

 

Pan Lesław Gmyrek powiedział, że radni obecni na Komisja Budżetowo – 

Gospodarcza projekt ww. uchwały zaopiniowali pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie utworzenia odrębnego 

obwodu głosowania w. Następnie ogłosił wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0. Stwierdził, że uchwała została podjęta i otrzyma numer LV/481/18. Ww. uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Punkt 16 porządku obrad „Interpelacje i zapytania radnych”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad, po czym udzielił głosu Panu Ryszardowi 

Łuczykowi. 

 

Pan Ryszard Łuczyk stwierdził, że na osiedlu za Stacją został urządzony  

w ubiegłym roku bardzo ładny plac zabaw dla dzieci. Dodał, że w tym roku został ułożony do 

niego chodnik. Zaznaczył, że wielu mieszkańców zgłasza potrzebę jego ogrodzenia. 

Poinformował, że po ostatniej ulewie, woda naciągnęła spore ilości ziemi i zamuliła teren 

placu zabaw, ponadto w okolicy wałęsają się bezdomne psy, które stwarzają zagrożenie dla 

bawiących się tam dzieci oraz odchodami zanieczyszczają to miejsce.  

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał Zastępcę Burmistrza Miasta 

Przeworska, czy zechce się odnieść do przedstawionej kwestii.  

Zastępca Burmistrza Miasta Przeworska powiedział, że władze miasta wsłuchują 

się w sygnały użytkowników i rozważają budowę ogrodzenia placu zabaw przy ulicy Dobrej 

w następnym roku. Dodał, że w tym roku zostały zarezerwowane środki na ułożenie 

chodnika. Przypomniał, że zapotrzebowanie na budowę chodnika było kilkakrotnie zgłaszane 

przez Pana radnego Łuczyka. W kolejnych latach planowane jest ogrodzenie placu zabaw. 

Zachęcił następnie wszystkich do składania wniosków w ramach budżetu obywatelskiego. 

Przypomniał, że w dniu 31.08.2018 r. upływa termin ich składania. Poinformował, że projekt 

budowy tego placu zabaw zakłada również urządzenie boiska rekreacyjnego, sportowego dla 

dzieci. Zaznaczył, że co roku w budżecie miasta rezerwowana jest kwota na urządzenie 

placów zabaw dla dzieci i zakup do nich certyfikowanych urządzeń.  

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać jeszcze głos w tym punkcie porządku obrad, wobec braku chętnych do zabierania 

głosu przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  
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Punkt 17 porządku obrad „Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na 

poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji Rady”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych oczekuje na 

odpowiedź, interpelację z komisji lub sesji. Stwierdził, że nie widzi. Następnie powiedział: 

„Ja na taką odpowiedź oczekuję i jeszcze jej nie otrzymałem. W dniu 27 lipca br. złożyłem do 

Pana Burmistrza dwa pisma, dotyczące dwóch kwestii. Państwo radni będący na 

nadzwyczajnej sesji, otrzymali te pisma. Jedno dotyczyło ….Mieszkańcy zwracali mi uwagę, 

że w Biuletynie Informacji Publicznej nie zostały umieszczone oświadczenia majątkowe 

pracowników i kierowników jednostek organizacyjnych naszego miasta za rok 2017. Tutaj 

oczekiwałbym na taką odpowiedź, może Pan Burmistrz byłby w stanie mi powiedzieć; po 

pierwsze, dlaczego nie otrzymałem takiej odpowiedzi, a po drugie, dlaczego nie ma tej 

publikacji? A drugie pytanie dotyczyło kwestii, która się pewnie gdzieś zaczęła początkiem 

obecnej kadencji, a dotyczyła dyskusji na temat wypłacenia za niewykorzystany urlop 

ekwiwalentu dla Burmistrza z kadencji 2010-2014. Zwróciłem się tutaj zapytaniem, aby 

Burmistrz przedłożył informację, ile ma na ten moment niewykorzystanego urlopu, mając na 

uwadze to, że nasza kadencja dobiega końca.” 

 

Zastępca Burmistrza Miasta Przeworska powiedział: „Szczerze mówiąc, to jestem 

bardzo zaskoczony, z tego względu, że był to mój okres wakacyjny, dobiegł on końca. Powiem 

w ten sposób, osobiście nie wiem, z tego względu, że nie widziałem wniosku, nie przeszły 

przeze mnie te wnioski. Były składane, tak jak Pan mówił 27 lipca br., więc wtedy, kiedy 

byłem na urlopie, nie przechodziły przeze mnie. Musze to sprawdzić. Proponuję zapisać to  

w protokole, sprawdzimy i udzielimy odpowiedzi”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska powiedział: „W takim razie niezwłocznie 

oczekuję na odpowiedź, na obydwa pisma”. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos 

w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu, przystąpił do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Punkt 18 porządku obrad „Wolne wnioski i informacje”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad, po czym udzielił głosu Panu Mieczysławowi 

Żukowi.  

Pan Mieczysław Żuk stwierdził, że przez osiedle Sienkiewicza przejeżdżają 

ciężarówki z dużymi płytami. Zapytał, kto je wozi i w jakim celu, czy PGNIG? Zaznaczył 

ponadto, że jest to spora uciążliwość dla mieszkańców. Częste przejazdy ciężkiego sprzętu 

spowodowały już pęknięcia budynków.  

Zastępca Burmistrza Miasta Przeworska powiedział, że PGNiG przygotowuje 

następny odwiert gazowy przy ulicy Łukasieiwcza. Na podstawie porozumienia zawartego  

z PGNiG, w ubiegłym roku nasz samorząd otrzymał odszkodowanie w wysokości 140.000,00 

zł. W ramach tych środków zlecono przygotowanie dokumentacji projektowej dróg z całą 

infrastrukturą techniczną Osiedla za Szpitalem. Oznajmił, że PGNiG uzyskało zgodę na 

budowę tymczasowej drogi dojazdowej do odwiertu, filtrowni gazu. Zaznaczył, że transport 

płyt drogowych przez ulicę Łukasiewicza nie jest możliwy, że względu na ostre zakręty. 
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Spółce wskazano ulicę Sienkiewicza, jako drogę transportu ww. ciężkich płyt i innych 

produktów wielkogabarytowych, przeznaczonych do budowy filtrowni gazu.  

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

jeszcze zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec barku chętnych do zabierania 

głosu, sam zapytał o przyczynę budowy tak szerokiego chodnika na remontowanej ulicy 

Krótkiej. 

Zastępca Burmistrza Miasta Przeworska powiedział, że: „Ulica Krótka, ulica 

Rynek i Plac Mickiewicza były projektowane pod projekt rządowy przebudowy dróg gminnych  

i powiatowych. Przypomnę, że złożyliśmy wniosek do Wojewody jesienią ubiegłego roku, we 

wrześniu ubiegłego roku, na przebudowę tych dróg. Program zakłada, że chodniki mają mieć 

szerokość, które będą wsparte dofinansowaniem, minimum 2 m szerokości, minimum, 

powtarzam, plus szerokość krawężnika. Z uwagi na to, projektant, który projektował te 

rozwiązania, z uwagi na to, że linia budynków, które są zlokalizowane przy ulicy Krótkiej, od 

strony zachodniej, nie jest, tak jak mówię, nie o przesunięciach dziesięciocentymetrowych, nie 

są w jednej linii, jeden z budynków wystaje bardzo znacząco. Należało, zatem wytyczyć 

odległość wymaganych 2 m chodnika, od tego najbardziej wysuniętego elementu i od niego 

poprowadzić odcinek prosty. Ulica Krótka ma dokładnie 63 metry długości, więc nie nadaje 

się na to, aby były na niej zmienne szerokości chodników, aby zachować te odległości. 

Dlatego też, projektant zaproponował takie rozwiązanie z dopuszczeniem możliwości 

parkowania samochodów, pojazdów przy krawędzi właśnie tej jezdni. Zostały obniżone 

krawężniki, położone zostały na płasko, po to, aby potencjalne osoby korzystające, parkujące 

w tym miejscu, nie parkowały na jezdni, tylko przy krawędzi tej jezdni, w tym miejscu, nie 

będzie ograniczał przejścia dwumetrowego przy budynkach i dostępu do tych zabudowań.  

To rozwiązanie było jak najbardziej zasadnie i zostało w pełni zaakceptowane przez 

Konserwatora Zabytków. Konserwator Zabytków dążył do tego, chciał, aby ulica Krótka stała 

się ciągiem pieszym. Troszeczkę udało nam się przenegocjować te rozwiązania, aby 

wprowadzić jeden pas ruchu. Droga ulica Krótka jest drogą jednokierunkową, więc jezdnia 

wydzielona pomiędzy krawężnikami, spełnia wszystkie parametry techniczne, zgodnie  

z ustawą o drogach publicznych, na to, aby była jezdnią jednokierunkową. Jest to taki 

konsensus pomiędzy dążeniami Konserwatora, gdzie chciał, aby był to ciąg pieszy, 

wprowadziliśmy ciąg pieszo- jezdny, czyli mamy szerszy chodnik bezpieczny dla pieszych oraz 

drożny przejazd drogą jednokierunkową”. 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

jeszcze zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Udzielił głosu Panu Mieczysławowi 

Żukowi.  

Pan Mieczysław Żuk powiedział: „Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, ja mam 

pytanie odnośnie tego planu za Szpitalem, miał być plan w ubiegłym roku, przeniósł się na ten 

rok, jest trzy hektary, zabezpieczone 100.000,00 zł na kanalizacje deszczową, ale tam w tej 

chwili się nic nie dzieje. Mieszkańcy się pytają, przychodzą deszcze, a tam nic się nie dzieje, 

co tam nie tak z tym planem. Więc, na jakim etapie jest ten plan? I w tamtym roku pytałem się, 

bo do budżetu chciałem złożyć już konkretne zapotrzebowania, ale nie udało się. 

Orientacyjnie, w tej chwili tak samo i trudno. Chcemy wiedzieć, o jakie środki mamy składać 

zapotrzebowanie, jeżeli ten stan już kolejny rok trwa. Prosiłbym powiedzieć, kiedy będzie 

zakończony plan Za Szpitalem.” 

Zastępca Burmistrza Miasta Przeworska powiedział: „Panie Przewodniczący, 

Szanowni Państwo! To pytanie również Pan zadał w kwietniu i w maju br. Moja odpowiedź 

była taka sama jak dzisiaj. Na dzień dzisiejszy można powiedzieć, że dokumentacja jest 
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skończona. Są rozwiązania dokumentacyjne narysowane, opisane, przedstawiane w wersji 

elektronicznej i w wersji papierowej. Problem polega na tym, że w chwili zlecenia, w roku 

zeszłym tej dokumentacji, zmieniła się ustawa Prawo Wodne. Biuro projektowe, Projektant  

w zeszłym roku wysłał do instytucji, które uzgadniają takie dokumentacje projektowe, między 

innymi wystąpił do Regionalnej Inspekcji Ochrony Środowiska i do RZGW, czyli 

Regionalnego Zarządu Wód Powierzchniowych. RZGW w Krakowie, które wydało pozytywne 

opinie do projektu, w zakresie rozwiązań niezbędnej infrastruktury. Mowa tutaj przede 

wszystkim jest o przejściu przez rzekę Mleczkę projektowanego nowego wodociągu do tego 

osiedla z ulicy Budowlanych, spod oczyszczalni ścieków. Więc mowa jest tutaj o przejściu 

przez rzekę Mleczkę z nowym ciągiem kanalizacji sanitarnej bezpośrednio z tego osiedla, na 

oczyszczalni ścieków, mowa tutaj jest o zrzucie wód opadowych z nowoprojektowanej 

kanalizacji deszczowej, obsługującej całe nowe osiedle za Szpitalem. Po uzyskaniu opinii, 

Projektant wystąpił do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska z wnioskiem o wydanie 

decyzji środowiskowej dla tej inwestycji. Szanowni Państwo od stycznia, zmienia się ustawa, 

wchodzą Polskie Wody, jako organ nadrzędny i Generalna Dyrekcja Ochrony Środowiska nie 

może mieć zapisów nowej ustawy, uzgodnić, czy wydać decyzji środowiskowej dla naszej 

inwestycji. Więc ponownie projektant występuje do nowo wyznaczonych organów, między 

innymi do Polskich Wód o wydanie opinii, dla przedmiotowych rozwiązań na tym osiedlu.  

To jest pierwsza rzecz, drodzy państwo te opinie uzyskał już. Natomiast dzisiaj ponownie 

ponowił wniosek do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska na wydanie decyzji, decyzji 

już wraz z raportem odziaływania na środowisko. Spodziewaliśmy się tego, że będzie 

potrzebny raport, więc zwiększył swój zakres opracowania o raport, żeby przyśpieszyć. Mógł 

złożyć wniosek, poczekać, aż Generalna Dyrekcja wezwie go złożenia raportu, tego nie zrobił, 

przyspieszył, przedłożył automatycznie raport. Dzisiaj czekamy na raport z tym związany, 

który został złożony w tym roku. Jeżeli wyjdzie raport, decyzja środowiskowa z Regionalnej 

Dyrekcji Ochrony Środowiska przedkładamy, przedkładamy dokumentacje, która jak 

powiedziałem, jest gotowa do pozwolenia na budowę. Nie wiem, kiedy to nastąpi, z różnych 

przyczyn. Z przyczyn czysto administracyjnych, a przypomnę Państwu, a również,  

to podawałem, jako przykład; firma MPBDiM rzeszowski, budująca łącznik z autostradą,  

z węzła autostradowego do miasta Przeworska, a tamtego węzła, z ronda na Gwizdaju, 

wygrała kontrakt w drogach wojewódzkich w systemie „Zaprojektuj i wybuduj” ten łącznik, 

tak to w skrócie powiem, nie spodziewali się tego. Mieli oczywiście termin dwu i pół letni na 

wykonanie dokumentacji projektowej wraz z budową tej drogi. Nie spodziewali się tego, że 

samo postępowanie środowiskowe, a nie wpadli jeszcze przypominam, w zmianę ustawy, bo 

zrobili to wcześniej, bo wcześniej mieli po prostu to zlecone. Nie spodziewali się tego,  

że musieli robić raporty środowiskowe, ze względu na występujące tam płazy, gady oraz 

ptaszki na tym terenie. Nas to samo dotyczy. Pamiętajmy o tym, że Osiedle za Szpitalem 

zlokalizowane jest w dolinie rzeki Mleczka. Więc każde działanie w bezpośrednim otoczeniu, 

to jest wpływ na środowisko i Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska ma pełne prawo do 

tego, aby tą inwestycję wyraźnie zabezpieczyć dla ochrony środowiska. Jakie będą zalecenia 

Regionalnej Dyrekcji do projektu, czy uzgodnią nam już ten projekt przedłożonego raportu, 

tego jeszcze nie wiemy. Dlatego też, Szanowni Państwo, mówię całkiem świadomie, nie 

potrafię określić terminu zakończenia prac projektowych. Są to terminy niezależne od nas  

i projektantów. Cała dokumentacja jest w postepowaniach administracyjnych. Dziękuje 

bardzo.” 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

jeszcze zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Udzielił głosu Panu Mieczysławowi 

Pieczkowi, mieszkańcowi miasta.  



16 

 

 

Pan Mieczysław Pieczek powiedział: „Jest w Przeworsku ulica Gorliczyńska, która 

jest podzielona wiaduktem kolejowym na dwie części. I ta ulica Gorliczyńska od miasta, nie 

wiem, gdzie się rozpoczyna, do wiaduktu, mostu kolejowego, ta ulica jest, no tak można 

powiedzieć konserwowana, koszona itd. Wszystkie roboty są konserwacyjne z drogą  

i poboczami są wykonywane, a od wiaduktu mostu kolejowego, do granic miasta można 

powiedzieć, co sobie mieszkańcy sami urobią, poprawią, wykoszą trawę, tak jest. Zwracałem 

się już do wielu, wielu urzędów w Przeworsku, do władz, a każdy rusza ramionami i nie wiem, 

co w tym miejscu i jak mam zareagować. Przecież, jak to się mówi. Proszę zobaczyć, do 

wiaduktu mostu kolejowego i przejechać, nawet komisyjnie zobaczyć, u nas na ulicy 

Gorliczyńskiej, ja to nazywam ulica Gorliczyńska „B”. Tam rośnie trawa, wysokości około 

metra, pokrzywy, osty. A od wiaduktu mostu kolejowego w kierunku miasta jest ulica czysta 

do Urzędu Miasta, są przepusty, nie znam się na tych urządzeniach, ale widziałem, że to było 

robione. A na ulicy Gorliczyńskiej od lat żadna władza osiedlowa się tym nie interesuje.  

I żądałbym jakiś zapytań. Druga rzecz jest taka. Żądam jakiegoś większego dozoru przy 

stadionie sportowym w Gorliczynie, obok jest szkoła, jakiejś kontroli władz, może Straży 

Miejskiej, może Policji, co tam się wieczorami dzieje! Nikt się tym nie zajmuje, już są z tego 

wyniki. Kilka lat temu dziewczynka lat 13, czy 14 lat urodziła Czy to będzie się działo tak 

dalej? Władza Miasta, może jakieś służby z tym związane zajmą się tymi wieczornymi 

spotkaniami. Tam jest bezkrólewie wieczorem. Następnie, zapytam, kiedy to zaistnieje, nie 

będzie granicy pomiędzy Gorliczyńską „A”, a Gorliczyńską „B”. Kiedy, ta ulica Gorliczyńska 

„B” będzie miała wykoszone pobocza przy rowie, sprawdzone mostki i jak to się mówi 

przepływ wody. Są panowie tutaj obecni, którzy pamiętają, jak Mleczka wylała w 1985 roku. 

Może część nie zna, ale część Panów radnych zna. Jakie były skutki tej powodzi i dlaczego? 

Bo rowy, bo inne, nie wiem jak to nazwać, nie jestem w tym uczony …, nie są drożne i w razie, 

teraz, w poniedziałek, też nastąpi otwarcie nowego roku szkolnego. Za chwilkę przyjdzie 

jesień, przyjdzie zima, nie ma drożności. I woda, tyle wiem, że jest prawo fizyczne, że woda 

bez urządzeń technicznych nie popłynie pod prąd tylko z prądem. I jeżeli tej drożności dalej 

nie poprawimy, dzieci pójdą do szkoły, to się może, to tak było, że może dojść do jakiegoś 

wypadku. Może ktoś przyjedzie to sprawdzić, czy ja mówię prawdę, czy jest na ulicy 

Gorliczyńskiej radny? Ciekawi mnie, dlaczego on się tym nie zajmie? Ja mu zgłaszałem dwa 

razy, prosiłem go, żeby zrobił sesje miejskiej rady na ulicy Gorliczyńskiej. Tamtego roku nie 

było zebrania sprawozdawczego, a w tym roku nie było jeszcze żadnego. Mnie się wydaje, że 

radny ma tyle pracy w miejskiej radzie, że nie może. Zwracałem się do niego z prośbą, 

odpowiedział mi raz, jak odpowiedział, to się wstydzę powtórzyć, bo to jest nieładnie. Tylko  

w każdym razie, nie ma możliwości, które można ruszać, bo to są błahostki, czyli jakiś mur. 

Dziękuje bardzo”. 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska powiedział „Panie Burmistrzu! Kwestia 

utrzymania w czystości i koszenia traw przy ulicy Gorliczyńskiej. Czy w Urzędzie Miasta jest 

znany harmonogram tych prac, które wykonuje na ten moment Starostwo, czy Zarząd Dróg 

Wojewódzkich, dopóki jest łącznik jeszcze nieoddany, tak? Jaka jest powiedzmy kontrola  

z naszej strony nad tymi działaniami?” 

Zastępca Burmistrza Miasta Przeworska powiedział: ”Szanowni Państwo! 

Przypominam, między innymi Panu Przewodniczącemu, droga 835 ul. Gorliczyńska jest  

w zarządzie samorządu Województwa Podkarpackiego jest jego własnością i nie ma z naszej 

strony możliwości ani dofinasowania, ani jakiegoś wsparcia, oprócz finansowego, które co 

roku staramy się dać, na to, aby te „drogi wojewódzkie” przystępowały do swoich 

obowiązków, wynikających z właścicielskich obowiązków nad stanem tej drogi, miedzy innymi 

w zakresie utrzymania poboczy, rowów i odwodnienia. Powiem tylko tyle, że kilkakrotnie Pan 
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radny Wajda, miedzy innymi na komisji prosił o to, by w tej sprawie interweniować. Nasza 

interwencja może ograniczyć się do próśb pisanych do zarządcy drogi, do Marszałka, jeżeli 

nie posłucha Podkarpacki Zarząd Dróg Wojewódzkich, o interwencję w tej sprawie. 

Natomiast odpowiadając oczywiście Panu Przewodniczącemu; tak, znane są nam 

harmonogramy, jakie przewidują zawarte umowy zlecone przez Podkarpacki Zarząd Dróg 

Wojewódzkich na prace utrzymaniową drogi 835, tj. dwukrotne koszenie w ciągu roku 

poboczy i rowów; dwukrotne, na wiosnę i na jesień. I my nie mamy żadnego wpływu na to, 

aby zwiększyć wielokrotność. Jest to w wyniku postępowania przetargowego zawarta umowa  

i nie możemy krotności w tym zakresie zwiększyć. Szanowni Państwo! Proszę mi wierzyć, że 

tutaj nie chodzi o to, abyśmy się licytowali, że to jest droga powiatowa, wojewódzka czy 

gminna. Zawsze staram się żyć w zgodzie z zarządcami dróg. Prosimy ich o to, aby 

utrzymywali drogi w czystości i w miarę posiadanych przez nich środków na bieżące 

utrzymanie, te prośby są zazwyczaj realizowane. Nie wiem czy Państwo zwróciliście uwagę, 

na to, że droga wojewódzka np. przed uroczystościami związanymi z Dniami Przeworska 

została wykoszona i została oczyszczona, pozamiatana. Mało tego, odpowiadając na głosy 

Pana przedmówcy, chce poinformować, że pod nadzorem, między innymi naszych służb, bo 

poproszono nas o to, od przejazdu kolejowego, od wiaduktu kolejowego, do granic miasta  

w miesiącu czerwcu drogi wojewódzkie przeczyściły wszystkie kraty kanalizacyjne i kanały 

kanalizacyjne. Nie mówię tu o rowach, tylko krytych elementach, jest to bardzo drogi element, 

jest to droga usługa w tym zakresie, wymagająca sprzętu specjalistycznego, miedzy innymi  

w Przeworsku nie mamy takiego sprzętu. Dlatego, to nie jest tak, że to jest pozostawione samo 

sobie. Również odpowiadając na pytanie Pana, pragnę przypomnieć, że Miasto, potocznie, 

nie siedzi z założonymi rękami i mówi, że jest ulica Gorliczyńska „A” i ulica Gorliczyńska 

„B”, między innymi decyzją Rady Miasta Przeworska, Szanowni Państwo! z naszych 

podatków, zostały przeznaczone pieniądze na nową nawierzchnię asfaltową, która będzie 

realizowana jeszcze w tym roku od ulicy Armii Krajowej w kierunku łącznika 

autostradowego. Czyli cyklicznie, w ubiegłym roku odcinek od wiaduktu kolejowego do ulicy 

Armii Krajowej został wykonany, miedzy innymi ze środków naszych, ze współfinansowania. 

Czyli tutaj nie ma mowy o dzieleniu Przeworska na jakiś Przeworsk „A” i Przeworsk „B” 

Natomiast, proszę mi wierzyć, my możemy tylko i wyłącznie prosić, interweniować, poprzez 

właśnie prośby do zarządców. Oni są również ograniczeni środkami, tak jak i my. Mają te 

środki, w jednym roku więcej, w drugim mniej, by zlecić prace związane z bieżącym 

utrzymaniem. Przypominam również, że trawy przy rowach, na poboczach były wykoszone 

przed Bożym Ciałem i były również koszone przy ulicy Gorliczyńskiej. I też na naszą 

interwencję i na naszą prośbę. Powtarzam, ostatnio na komisji Pan radny Wajda prosił, aby 

zainterweniować, aby porozmawiać w tej sprawie. Mamy deklarację Dyrektora, że w ramach 

umowy, to drugie koszenie, z umowy wynikające, nastąpi teraz jesienią, we wrześniu. 

Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska udzielił głosu Panu Stanisławowi 

Wajdzie. 

Pan Stanisław Wajda powiedział: ”Panie Burmistrzu!, Panie Przewodniczący! 

Wysoka Rado! Wywołany, chciałbym się odnieść do wypowiedzi Pana Mieczysława. 

Rzeczywiście Pan Mieczysław ciągle ma jakieś pretensje, ale ja chciałem Panu przypomnieć, 

że jak były wybory samorządowe, do samorządu mieszkańców, to ja zadzwoniłem po ludzi, 

żeby przyszli, bo nie mieliśmy quorum i nie można było wybrać nowych władz 

samorządowych. Zainteresowanie ludzi jest bardzo małe zebraniami. Pan dwa razy na tym 

zebraniu nie był, które było zorganizowane. To mi mówił Przewodniczący Zarządu. Proszę 

Pana, ja nie mam zwyczaju chwalić się do mediów tym, co robię, Pan powinien to wiedzieć. 
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Gdyby Pan wychylił nosa ze swojego podwórka, troszeczkę dalej, to by Pan wiedział, co ja 

robię, czy dożynki, czy Dzień Seniora, czy imprezy w szkole i inne uroczystości, w których 

biorę udział. Tak samo, tylko jeden raz opuściłem sesję Rady Miasta, z bardzo ważnych 

powodów. Tak, że jestem troszeczkę zaskoczony, tym, że atakuje mnie Pan w ten sposób, 

uważam, że niezasłużony”. 

Pan Mieczysław Pieczek zapytał, czy może się odnieść do wypowiedzi Pana Wajdy.  

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska stwierdził, że nie ma takiej potrzeby, 

chyba, że wypowiedź ta będzie odnosić się do kwestii związanych z miastem. 

Pan Mieczysław Pieczek powiedział: „Zwracałem się chyba trzy razy do Pana 

Radnego żeby zrobić zebranie sprawozdawcze. W tym roku na ulicy Gorliczyńskiej żadnego 

zebrania nie było. Było zebranie komitetu osiedlowego i nic więcej. A jeżeli było zebranie, to 

proszę sprawdzić protokoły z zebrania. Dziękuję”.  

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

jeszcze zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania 

głosu, przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Punkt 19 porządku obrad: „Zakończenie sesji”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zamknął posiedzenie sesji Rady Miasta 

Przeworska słowami: „Zamykam LV zwyczajną sesję Rady Miasta Przeworska, dziękuję 

Państwu za udział, życzę miłego popołudnia. Państwa radnych proszę o pozostanie na chwilę 

po sesji”. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowały: Bogumiła Ptaszyńska …………………………..... 

   Katarzyna Obłoza ………………………..……… 
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